
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 11/2024

Aika: 18.3.2024 Paikka:
kello 16:00

Läsnä: Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Oscar Rouvinen (sihteeri)
Linnea Hartikainen Joel Vainio
Essi Korpi Niklas Riihelä
Petteri Niska Pessi Parkkinen
Vertti Hatara (poissa) Patrik Hoppania (poissa)
Saimi-Sofia Pirinen (poissa) Elli Peltoniemi (poissa)
Aleksi Tallgren (P. 8.3) Lassi Mäkelä (S. 8.6. P. 8.6.)
Iikka Huttu (S. 8.6. P. 8.6.)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen 16:01

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Lisättiin kohta 10.3. AFRY tapaaminen.
Esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi esitetyin muutoksin.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Korjaus: Rokas Garšva valittiin nettisivuvastaavaksi ja pelivastaavaksi.
4.2. Lisäys: Hoppania kertoi toimikunnan kuulumisia.
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin esitetyin muutoksin.

5. ILMOITUSASIAT
Korpi esitti Tiomfey Zabelinin tarpeita tulevaa tapahtumaa varten.
Kokkonen ilmoitti että kokouseväät släppää.

6. KUULUMISKIERROS
Parkkiselle kuuluu hyvää. Viime viikolla tapahtunut paljon outoja asioita, mutta silti on
ollut kivaa.
Riihelällä oli kivaa Fuusiossa. Herännyt kokouspäivänä väsyneenä, mutta olo on silti
ihan ok.
Niskalla viime viikko mennyt pienen tapahtuman parissa. Tyytyväinen tapahtumaan ja
palaamassa arkeen.
Hartikainen päätti rauhoittaa koulunkäyntiä, jotta voi keskittyä omaan hyvinvointiin.
Muutenkin hyvä fiilis.
Vainiolla menee tosi hyvin ja KP:lla oli hauskaa. Kiire koulutehtävien kanssa.
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Korvella uupunut fiilis. Ollut lääkärillä ja kipeenä viime viikon. Olo on nyt kuitenkin ihan
ok.
Rouvisella menee tosi hyvin, Fuusiossa oli hauskaa.
Tallgrenilla menee hyvin. KP:lta paluu arkeen.
Kokkosella menee ihan ok, haastavaa palata arkeen. Meinaa aloitella kandidaattityötä.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

Antti Henriksson
Justine Mazars
Päätös: hyväksytään uudet jäsenet.

7.2. Raadin palaute
On ilmennyt kysymys, että tekeekö raati lomaketta ansiomerkkejä varten.
Kyseinen lomake on lähetetty kiltalaisille.
Palautetta on tullut Hermanninsitsin ilmoittautujalistasta ja että se haluttaisiin
näkyviin. Raati keskustelee asiasta vuosijuhlatoimikunnan kanssa.
Palautetta on tullut Hermanninsitsin silliksen ilmoittautumisesta Kidessä. Raati
keskustelee asiasta vuosijuhlatoimikunnan kanssa.
Raati on saanut palautetta hyvästä sosiaalisen median tuotannosta Kotimaan
Pitkältä.
Raati kiittää palautteesta.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtumat

8.1.1. Norske Kimble
Tapahtumassa oli 14 joukkuetta pelaamassa. Tapahtuma oli onnistunut ja
osallistujilla sekä järjestäjillä oli hauskaa. Tapahtumassa kului paljon
vichyä viimeiseen vuoteen verrattuna.

8.1.2. Kotimaan Pitkä
Osallistujat nauttivat tapahtumasta. Niska on saanut paljon positiivista
palautetta tapahtumasta. Tulevaisuudessa olisi puheenjohtajan hyvä
tietää excursioreitistä. Niska on iloinen ettei tarvitse enää järjestää
tapahtumaa uudestaan.

8.1.3. KP:n jatkot
Niska kiittää raadin työpanosta jatkojen järjestelystä. Jatkot olivat oikein
onnistuneet. Siivoaminen oli hieman väsynyttä, mutta saatiin tehtyä
onnistuneesti.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. IK-jäynä

Raati pitää katselemuskierroksen pollattuna ajankohtana.
8.3. TEK-esittely

Tallgren esitteli TEK:in toimintaa, ja muistutteli raatia, että kannattaa olla
yhteydessä matalalla kynnyksellä mm. rahallista apua varten esimerkiksi
tapahtumiin.



Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 11/2024

8.4. Toimihenkilövalintoja
8.4.1. Esitys: Valitaan Khanh Bui pelivastaavaksi

Päätös: hyväksytään Khanh Bui pelivastaavaksi.
8.4.2. Esitys: Valitaan Tomáš Remiš pelivastaavaksi

Päätös: hyväksytään Tomáš Remiš pelivastaavaksi.
8.5. Kiltahuoneen muutto

Käytiin läpi kiltahuoneesta saatu palaute. Palaute lähinnä positiivista.
8.5.1. Esitys: Rakennusinsinöörikillan kiltahuone muuttaa Rakennustekniikan

laitoksen ehdottamiin tiloihin Rakentajanaukio 4:ään
Päätös: Siirretään päätöksenteko seuraavaan viikkoon.

8.6. Julkun toimitus vierailu
Mäkelä ja Huttu esittelivät yleisesti Julkun tarjontaa, sekä 50h-skabaa.
Päätös: Rakennusinsinöörikilta osallistuu 50h-skabaan.

8.7. Kähmyt 18.4.
Raati kerää kalenteriin syyslukukaudelle tarvittavia tiloja.

8.8. Kevätpäiväntasaus 22.3.
Raati askartelee yhdessä lahjan Kevätpäiväntasaukseen.

8.9. Raadin virkistys 20.3.
Raati käy saunomassa, syömässä, ja askartelemassa vuosijuhlalahjaa
Maanmittarikillalle.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Kiltahuoneen tiskikoneen asennus etenee

Kiltahuoneelle asennetaan uusi astianpesukone ACRE:n puolesta.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. 18.3. WSP Tapaaminen

WSP haluaisi mahdollisesti sponsoroida killan wapputapahtumaa.
10.2. 21.3. SRV Tapaaminen

Tapaaminen tapahtuu.
10.3. AFRY tapaaminen

Tapaaminen huomenna (19.3.), tarkka aika ei ole vielä tiedossa. Kokkonen on
hyvin kiinnostunut lähtemään tapaamiseen.

11. IE-PERHE
11.1. Kuulumisia

Korpi otti buranaa nassuun.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Kuulumisia

Hoppania ei päässyt paikalle.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Kipparikoulutus
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Parkkinen puhui Otaniemen TYKin kanssa LettuCupista. Peltoniemi uskalsi tilata
kanakotzonen koulutukseen.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. Kv-ISO haku

Kv-ISOja on vielä hieman hakusessa. Ruutisissa on kv-ISO mainos.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Uusia toimareita

Uusia toimihenkilöitä on liittynyt pelivastaaviksi. Ovat hyvin motivoituneita.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut ja korvaustositteet

Päätös: hyväksytään osa liitteenä olevista laskuista ja korvaustositteista.

17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL

19. M.E.T.A.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous pidetään 25.3. vakiokokousaikaan.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päätti kokouksen ajassa 17:48.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Oscar Rouvinen

puheenjohtaja sihteeri


